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1. Proszg o wyjadnienie dotyczqce funkcjonowaniakanalizacii deszczowej w

mieScie . Ostafirio, kazda wigksza ulewa powoduj e niedromoS6 urz4dzeh

odprowadzajqcych wody opadowe i licme podtopienia. Kto sprawdza i
nadzoruj e cryszczenie i udroZnianie ty ch vz4dzert2

2. Kiedy miasto prryst4pi do naprawienia potginej wyrwy skarpy wi6lanej przy

ul. Plockiej na wysoko3ci ul. Barskiej spowodowanej ujSciem kolektora
deszczowego. Dlaczego ten teren jest niezaberyieczony i nieogrodzony , w
tym miejscu mo2e doj56 do nieszczg6liwego w skutkach wypadku.

3. Dti;-grupa mieszkanc6w glosuj4ca za Projektem budowy wiezy widokowej
na wloclawskim ZawiSlu, w ramach budZetu obywatelskiego jest rozczarowana

decyzj4Urzgdu Miasta o zaniechaniu tej inwestycji. Proszg o szczeg6lowe

, wyja6nienie tej sprawy.

fu. Wrat zkanatu Zuzankazaplolemfirmy MCC Sp. z o. o. (dawna
L- Hydrobudowa) znajduje sig dzikie wysypisko gruzu i r6inych material6w

budowlanych. Zdanem mieszkanc6w jest to niedopu szcTalne i szlodliwe dla

Srodowiska. Proszg o zbadanie tego problemu i skierowanie ewentualnych
wniosk6w do wla6ci stuZb.

5. Mieszkaricy odcinka ulicy Mielgciriskiej pomigdzy alej4 J II a ul.

Szyszkow4 alarmuj4, 2e do ich drogi kt6ra ma charakter pieszo- jezdni bgdzie

wlqczony caly ruch pojazd6w z nowo budowanego du2ego obiektu
handlowego, powstajqcego w tym rejonie. Je2eli miasto wydalo zgodg na

budowg tak du2ego obiektu to wyjazd iwiazd powinien byd od ul. Letniej.
Proszg o wyja6nienie tego zagadnienia zanim dojdzie do nieszczg6liwych
zdarzen.
W samym centrum miasta znajduje sig zdewastowany, zarodnigty krzakami i
chwastami duf obiekt stadionu,,Wloclawi", zbieraj4 sig tam r6wnie2
hala6liwe grupy mlodzieZy, uprzykrzaj 4c irycie okolicznym mieszkaricom.

Proszg o wyegzekwowanie od obecnego wla6ciciela tego terenu jego

uporz4dkowania i wla$ciwego zabezpieczeria.
Proszg o informacjg, dlaczego Prezydent Miasta nie wyplacil frmie Atelier
Architekury , kwoty naleZnej za wykonanie prac

zwiqzanych z dokumentacj4 termomodemizaci\ 4 zespol6w szlcolnych we
Wloclawku. Kwota 140 tys. zl. powigkszona o 280 tys. zl. odsetek jest

niebagatelna dla budZetu miasta a jej utrata mo2e sig wiTai z powa2nymi

konsekwencjami, tak2e dla pana Prezydenta.
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